
Geachte leden van de raad,

Het radioprogramma Pointer en dagblad AD werken aan een verhaal over het Afvalfonds 

Verpakkingen. Het gaat hierbij over gemeenten die steeds vaker te maken hebben met afkeur 

van het ingezamelde PMD.  Ze hebben ook ons als gemeente hierover een aantal vragen 

gesteld. Omdat ik het belangrijk vind dat u als raad als eerste kennis kan nemen van de 

beantwoording en dit niet uit de pers moet vernemen stuur ik u bijgaande antwoorden toe via 

deze notitie. 

Met vriendelijke groet,

Marij Pollux

wethouder 

Vragen Pointer/AD en de beantwoording:

1 en 2.hoeveel ton PMD zamelt de gemeente per jaar in en hoeveel daarvan wordt 

afgekeurd:

In 2021 werd er 2 miljoen kilo PMD ingezameld. Hiervan werd uiteindelijk 14% afgekeurd door de

verwerker.

In 2022 werd er 1,8 miljoen kilo PMD ingezameld waarvan de afkeur 25% betrof. Dit percentage 

lag hoger omdat de controle door een nieuwe verwerker veel strenger was.

Als het gaat om 2023 zijn nog niet alle gegevens binnen. Vanaf oktober 2023 is de gemeente 

overgegaan op het inzamelen van PMD per PMD zak voor laagbouw.

Wat we nu wel al kunnen laten weten is dat er sinds de invoer van de zakken nog geen vrachten 

met zakken zijn afgekeurd. Van de zakinzameling laagbouw is de afkeur sinds oktober dus 0%.

3.hoeveel inkomsten derft de gemeente door die afkeur

De inkomsten die worden misgelopen bij afkeur zijn openbaar en voor alle gemeente hetzelfde. 

Onderstaand de link waar dit te vinden is. 

https://www.platformketenoptimalisatie.nl/besluiten

4. hoeveel kosten komen er nog extra bij omdat de gemeente vervolgens de verbranding 

van het afval moet betalen

Die gegevens zijn niet openbaar. Dit zijn namelijk bedrijfsgevoelige gegevens van een derde 

partij en wij zijn niet bevoegd deze te delen.  Het enige dat we wel kunnen aangeven is een 

indicatie. Het gaat dan om 100 tot 200 euro per ton.

https://www.platformketenoptimalisatie.nl/besluiten#_blank


5.is de afvalstoffenheffing verhoogd, in welk jaar (jaren) en zo ja met hoeveel euro

De afvalstoffenheffing is in de gemeente Venlo niet verhoogd.

6.en als de afvalstoffenheffing niet verhoogd is, hoe betaald de gemeente dan de kosten?

Dit wordt betaald uit de algemene middelen.


